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Skolebestyrelsesmøde 

   

 

Dagsorden til møde 

Den 3. oktober 2022 kl. 19   
 

MØDEDELTAGERE  

Forældrerepræsentanter 

Per Holde 

Marlene Munk 

Kasper Guldbæk 

Anja Bisp Pedersen 

Julie Kjellberg-Andersen 

Merethe Christa Thoudahl 

Tamara Christensen 

 

Elevrepræsentanter 

Dursa Alwan Bakre 

Luka Stojkovic 

 

Medarbejderrepræsentanter 

Pernille R. Prag 

Randi B. Petersen - afbud 

Ledelsesrepræsentanter 

Klaus P. Bertelsen - afbud 

Jeff B. Christensen 

Tanja H. Rasmussen - afbud 

 

Helle A. Dalsgaard 

Karina L. Laursen 

Allan C. Frederiksen 

 

 

 

 

 Dagsorden 
Sag nr. 1  Godkendelse af dagsorden 

Godkendt 

 

Sag nr. 2  Præsentation af den pædagogiske ledelse 

Helle, Karina, Allan og Jeff gav en kort præsentation om hvem de er og hvilke 

opgaver de løser i dagligdagen. 

 

Sag nr. 3  Nyt fra elevrådet 

Elevrådet har snakket med om hærværk på skolen, hvad kan elevrådet gøre 

for at stoppe det. Fx sofaerne der er i blok E, hvordan får vi eleverne til at få 

mere ejerskab over vores møbler/ting. 

Der er et ønske om flere lejrture. Der efterspørges flere aktiviteter i 

frikvarterer. De snakker om hvordan de kan være med til at gøre vores skole 

bedre. I den forbindelse vil elevrådet også komme med input til 
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værdigrundlaget.  

 

Sag nr. 4  Skolen her og nu 

Der er store udfordringer med dele af skolens udeområder uden for skoletid i 

hverdagen og weekender, vi som skole kan ikke gøre så meget da det er 

udenfor skoletid det sker. Vi kontakter SSP jævnligt om mere opsyn/tilsyn og 

bare tilstedeværelse fra deres side. Der var en god snak om hvad SB kan gøre 

for at forbedre situationen i gården. 

- Der nedsættes et udvalg til at udarbejde med et skriv. Anja, Merethe 

og Julie blev valgt til udvalget. Allan vil gerne komme med input til 

udvalget. Det forventes at der kommer et skriv fra udvalget lige efter 

efterårsferien. 

Skolelederstillingen er slået op og der er kommet mange ansøgere, onsdag er 

der møde om udvælges til første samtale. 

Vi har haft besøg af arbejdstilsynet, vi fik to påbud. Begge påbud omhandlede 

fysik/kemi, afmærkning af kemikalier og en kemisk apv. Det blev også påtalt 

at skolen havde mange vold og trusler, samt at vores høje sygefravær. 

Økonomi – der er lavet et korrigeret budget og der er åbnet op for indkøb på 

nogle fagkonti. På sidste personalemøde havde hele personalegruppen på 

skolen en drøftelse, der kom mange gode ideer til processer og økonomisk 

fordeling. 

 

Sag nr. 5  Brainstorm på indsatser/årshjul og mødedatoer 

Møderne bliver første mandag hver mdr. kl. 19-21, Jeff laver en oversigt af 

datoerne og sender den ud. 

 

Sag nr. 6  Dialog om meddelelsesbog 

Gruppearbejde med tænker om hvordan vi se meddelelsesbogen blive 

implementeret i dette skoleår. 

 

Sag nr. 7  Evt. 

Kan vi få SSP ud og fortælle om deres arbejde på et SB-møde? 

Punkter til næste møde: 

Skolebus kørsel 

Kontakt fra kirken til skolerne 

Psykiske arbejdsmiljø for lærerne 

 

 

 


